
  

Til KS og TR  

Der indkaldes til KS-møde torsdag den 27.3.2025 kl. 12.30 – 16.00 på kredskontoret 
Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, AH/Anders Holmgaard, LI/Line Illum og MH/Marianne Herlufsen 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 

Dagsorden: 

 

Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af referat 

 

Referat af møde 20.3.25 

Referat:  

Det er godkendt uden bemærkninger. 

2. Generalforsamling 2025 (diri-

gent deltager i dette punkt) 

Praktiske forhold, gennemgang af køreplan for generalforsamlin-

gen, herunder resolutionsdrøftelse sammen med dirigent. Drøftel-

se af eventuelle udmeldinger fra generalforsamlingen i offentlig-

heden og politisk 

Referat: Generalforsamlingens praktik gennemgået med dirigent 

og afklaring af usikkerheder. Generalforsamlingens udmedlinger 

drøftet og planlagt til efter generalforsamlingen. 

3. Lokal løns forhandlinger Aktuel status 

Referat: 

Der har været indledende forhandlinger på det generelle område 

for lærerne på folkeskolen: 

- Der kommer forventeligt en ændring af forhåndsaftale på 

følgende områder: 

o Ansættelse af tjenestemænd og pension. Man får ik-

ke fremadrettet et løntillæg for sin pension, men en 

overenskomst pension, selvom pensionen er startet.  

o Der kommer en ændring om erfaring for bhv. Klas-

seledere, der uddanner sig til lærer.  

o Derudover hæves Fredericia tillægget for alle.  

- Der har været en dialog med KOF-fællesskabet omkring 

lokalløn. Der er en problematisering af at man ofte mødes 

uden midler til forhandling, og at der er en række ”forkla-

ringer” på dette.  

- Derudover en information om de mindre grupper og en-

keltpersoner, der ikke føres til referat.  

4. Kredsens IT-opgraderinger Se kredsudsendelse nr 17 

Referat: 

Christian bliver ansvarlig for kredsens opdatering og evt. udskift-

ning af IT-udstyr. Der kommer højst sandsynligt en merudgift på 

dette område i forbindelse med udskiftning af mere end 4 år 

gammelt udstyr af hensyn til datasikkerhed.  

5. Ungdomsskolen og 7.E – 9E. Drøftelse af tilbagemelding fra DLF og vores videre strategi 

 

Referat: 

Der er en klar tilbagemelding fra DLF, man mener ikke der er 

grundlag for at flytte undervingen ud af folkeskolen og ind under 

ungdomsskolen. Vi har på baggrund af den udmelding overvejet 

vores strategi. Vi har som kreds ikke nogen intention om at ”hæn-

ge” nogen ud for den beslutning, men ønsker udelukkende at fin-



de en mere holdbar og varig løsning indenfor folkeskolens ram-

mer. Det er en sag vi vedvarende forfølger også gennem GF2025. 

6. Besparelser på budget 25 i 

Fredericia Kommune 

Besparelser på ledelse og administration, evt høringssvar 

Referat: 

Kort information om den administrative besparelse som foregår 

på rådhuset. Den rammer ikke umiddelbart nogle af vores med-

lemmer. Der er en enkelt sætning som omhandler at opgaver på 

sigt kan flyttes centralt for at frigive tid til nærværende ledelse.  

7.   

Referat: 

8.   

Referat: 

9. Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  

 

Fokus i nærmeste fremtid. 

Referat: 

10. Senere indkomne sager  

Referat: Henvendelse om sponsorat af Avisen blev ikke imøde-

kommet. 

Møde mellem HMU og Økonomi- og Erhvervsudvalget omhand-

lede bla. teknologiindførelse i kommunen, respektfuld kommuni-

kation fra ledelse/politikere omkring medarbejderne, og en fore-

løbig tilkendegivelse af at HMU deltager i budgetseminarier i den 

del der ikke er politisk. 

11. Meddelelser 

 

 

Referat: 

12. Eventuelt  

Referat: 

     

Med venlig hilsen 

Per Breckling/Christian Ellekrog 


